
EEENNNKKKEEELLLVVVOOOUUUDDD   ---   MMMEEEEEERRRVVVOOOUUUDDD   
 

                   = naamwoorden kan je in het enkelvoud (1) schrijven maar je kan 

er ook een meervoud (meer dan 1) van maken. Dit doe je door 

het achtervoegsel –en of –s toe te voegen aan het enkelvoud. 

OPGELET: soms verandert de schrijfwijze van het woord. 

vb.:1 druif – 10 druiven  1 oog – 6 ogen  1 doos – 8 dozen 

     1 bak – 12 bakken 

Enkele voorbeelden:  

  

 

 
1 paard 3 paarden 

2 jurken 1 jurk 

4 lepels 1 lepel 


